
 zخبر

په په لوسادا

هدف، نمایش خوب در آسیا

مربی بدنساز اسپانیایی پرسپولیس گفته: پرسپولیس موفق ترین باشگاه 
ایــران اســت. فصلــی موفقیت آمیــز داشــتیم، چون موفق شــدیم ســه گانه 
قهرمانی را به دســت بیاوریم. مردم ایران فوتبال را خیلی خوب می فهمند 
و دیوانــه وار ایــن رشــته ورزشــی را دنبال می کنند. در فصــل پیش رو باید در 
ســه تورنمنــت لیــگ برتر ایــران، جــام حذفی و لیــگ قهرمانان آســیا رقابت 
کنیــم و هــدف اصلی ما ارائــه بازی های خوب در لیگ قهرمانان آسیاســت.

ناصر محمدخانی:

عبدی و زاهدی می توانند

معتقــدم مهــدی عبــدی و بویژه شــهاب زاهدی این پتانســیل را دارند که در 
لیــگ بیست وســوم آقــای گل شــوند اما این مســتلزم اول تلاش خودشــان 
و تمرکــز کامــل آنها و ســپس حمایــت یحیی گل محمدی و کادرفنی اســت. 
زاهدی و عبدی خیلی نباید به اخبار رسانه ای یا فضای مجازی توجه کنند. 
پرســپولیس بایــد مهاجــم بخــرد و ایــن موضوع نبایــد روی مهــدی عبدی یا 

شــهاب زاهدی تأثیر منفی داشــته باشــد.

فرشاد پیوس:

یحیی و پرسپولیس یک مأموریت نیمه تمام دارند

پرســپولیس و یحیــی گل محمــدی یــک مأموریــت نیمه تمــام دارنــد کــه آن هم 
قهرمانــی در آســیا اســت و به همین دلیــل باید برای موفقیــت در این رقابت ها 
تقویــت شــویم. از طرفــی نیــز کادر مدیریتــی و فنــی باشــگاه امتحــان خــود را 
بخوبــی پــس داده انــد و هــواداران بایــد از آنهــا حمایــت کننــد. مطمئن هســتم 
پرســپولیس در لیــگ بیســت و ســوم هــم مدعی اصلــی قهرمانی خواهــد بود و 
یحیی گل محمدی باز هم شادی را برای پرسپولیسی ها به ارمغان خواهد آورد.
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 عبدی: حواس مان به لیگ خودمان است
نه رویارویی با ابرستارها

هفته اول هواداران 
را سورپرایز می کنیم

چرا دو بازی که قرار بود برگزار 
کنید به یکباره لغو شد؟

بــه هــر حــال بــا نظــر ســرمربی تیــم 
بازی مــان مقابــل مــس رفســنجان و 
هــوادار لغــو شــد تــا در هــر زمانــی کــه 
کادر صــاح دیدنــد ایــن دو بــازی را 

برگــزار کنیــم.
در چهار بازی تدارکاتی که برگزار 

کردید چند دقیقه بازی کردی؟
بــه جــز بــازی مقابــل پیــکان کــه علــی 
بیرانونــد بــه طــور ثابــت بــازی کــرد در 
سه دیدار دیگر من به طور ثابت بازی 
کــردم و خدا را شــکر گلی هم دریافت 
نکردم و در همه بازی ها پیروز شــدیم 
البتــه در 10 دقیقــه اول بازی با صنعت 
نفــت علــی بیرانوند حضور داشــت که 
بعد از آنکه مصدوم شد بیرون رفت و 
من به جای ایشــان تا آخر بازی کردم.
اما به نظر می رسد هنوز خیال آقا 

یحیی از بابت دروازه بان ذخیره 
تیمش راحت نشده!

مــن دروازه بانــی 21 ســاله هســتم کــه 
تقریبــاً در بیشــتر بازی هــای تیــم امید 
پرسپولیس بازی کردم. جدا از آن سه 
چهار بازی هم روی نیمکت نساجی در 
زمــان آقای ســاکت الهامی نشســتم و 
فکــر می کنــم اگر به مــن فرصت داده 
شــود جــواب اعتمــاد ســرمربی تیــم 
را می دهــم و نهایــت تاشــم را انجــام 

می دهــم.
اما قبول کن که برای سرمربی 

پرسپولیس سخت است که 

با وجود بیرانوند به دروازه بان 
دیگری اطمینان کند؟

بله علی بیرانوند که بهترین دروازه بان 
ایــران و تاریــخ پرســپولیس اســت و 
خــودم هــم همیشــه ســعی می کنم از 
وجود ایشــان نهایت استفاده را ببرم و 
همیشــه از راهنمایی هایش استفاده 
کنــم. باور کنید من ترســی ندارم و اگر 
درون دروازه حتی در بازی های رسمی 
بایســتم جــواب اعتمــاد ســرمربی را 
خواهــم داد. بالاخــره همــه گلرهــا از 
یــک بــازی کارشــان را شــروع کردنــد و 
مــن هــم منتظــر ایــن فرصت هســتم 
و هیــچ ترســی از قــرار گرفتــن در 
چهارچوب دروازه پرسپولیس در بازی 
رســمی نــدارم. به نظر خــودم گلر دوم 
مطمئنی هســتم اما باز هم همه چیز 
بــه نظر آقا یحیی بســتگی دارد. این را 
هــم بایــد اضافه کنم که محمد عمری 
دو سال پیش با 10 دقیقه بازی مقابل 
فجرسپاســی موفق شد نظر سرمربی 
تیــم را بــه خودش جلــب کند. من هم 
منتظــر آن فرصت هســتم تــا خودم را 

بــه نحو احســن نشــان دهم.
در بین دروازه بان های ایرانی 
و خارجی چه کسانی الگویت 

هستند؟
بیــن  ر  د رد  پیکفــو و  یــل  رمزد
قــا  دروازه بان هــای خارجــی و علی آ
بیرانوند در بیــن دروازه بان های ایرانی 
الگــوی مــن هســتند کــه همــان طــور 
کــه گفتــم بهتریــن دروازه بــان تاریــخ 
پرســپولیس و تیــم ملــی هســتند.
در تمرین پنالتی ها معمولاً با چه 

بازیکنی کری زیادی داری؟

کــری کــه نــدارم امــا گولســیانی خیلی 
پایــه اســت و معمــولاً بــا او مســابقه 
پنالتــی می گذاریــم کــه بعضــی اوقات 
او برنــده اســت و بعضــی وقت هــا هــم 

مــن برنــده می شــوم.
با علی بیرانوند مسابقه ای ندارید 

و کری نمی خوانید؟
علــی آقــا بــزرگ مــن هســتند و فقــط 
بیشــتر ســعی می کنــم از ایشــان و 
تجربه اش نهایت بهره را ببرم و ایشان 
هم در کمال تواضع تجربیاتشان را در 
اختیــار مــن قرار می دهنــد و روی بازی 
بــا پــا، خروج ها و ســایر تکنیک ها مثاً 
دریافت هــا و جاگیری هــا خیلی تأکید 
دارنــد. فصــل قبل یــک بــار در والی ها 
علــی آقــا را شکســت دادم اما ایشــان 

زیــر بــار نرفت!
در بازی با پا چقدر با علی 

بیرانوند فاصله  داری و مانند علی 
پنالتی گیر خوبی هستی؟

5 درصد بازی با پایم ضعیف تر از علی 
آقــا اســت! پنالتی گیــر هم هســتم اما 

نه مثــل علی آقا.
برای قهرمانی در جام های داخلی 

همچنین لیگ قهرمانان آسیا 
با وجود خرج هایی که عرب ها 

داشته اند امیدواری؟
فوتبــال فقــط به اســم و رســم نیســت 
و پرســپولیس نشــان خواهــد داد 
کــه چــه در چنتــه دارد. شــخصیت 
قهرمانــی پرســپولیس در ایــران بــرای 
همــه مشــخص اســت، در آســیا هــم 
نشــان خواهیــم داد کــه بی دلیــل 
نیســت بهتریــن تیــم ایــران هســتیم 
و حرف هایمــان را در زمیــن ثابــت 

خواهیــم کــرد.

 در رابطه با شرایط آماده سازی 
تیمتان چه صحبتی دارید؟

خوشــبختانه با مربی بدنساز و کادر 
فنــی خیلــی خوبــی کــه داریــم همه 
چیــز عالــی پیــش مــی رود از ایــن رو 
شــرایط تیــم بــد نیســت و هــر روز 
بهتــر از روز قبــل می شــویم. اوضاع 
بد نیست و حتماً تاش می کنیم تا 
فاصله باقیمانده تا لیگ به شــرایط 
خوبــی برســیم. خوشــبختانه چنــد 
بازی هم انجــام داده ایم که تاکنون 
در همه آنها نتایج خوبی گرفته ایم و 
تا آنجا که بازیکنان در توان داشتند 
سعی کردند خواسته های کادر فنی 
را پیاده کنند که حاصلش هم چهار 
پیروزی بود. درست است که نتایج 
بازی های دوســتانه چندان اهمیت 
نــدارد امــا بــه هــر حــال خیلــی مهم 
اســت کــه مــا همیــن روحیــه بــرد را 
در تیــم حفــظ کنیم و با شــرایط یک 
تیــم خــوب و برنــده وارد بازی هــای 

لیگ شــویم.
در مورد گلزنی خودت که بعد 
از زدن چهار گل در بازی اول 

در بقیه بازی های تدارکاتی 
گل نزدی چه صحبتی 

داری؟
بــاور کنیــد من تمام تاشــم 
را انجام دادم که برای تیمم 
مثمرثمر واقع شوم. اتفاقاً 
هــر چهــار تیمی هــم که ما 
بــا آنها بــازی کردیم همگی 
تیم هــای خوبــی بودنــد که 
بــا صاحدیــد کادر فنــی 

انتخــاب شــدند کــه بــازی بــا 
آنهــا خیلــی بــه تیــم مــا کمــک 

کــرد. در بــازی اول من چهار گل 
زدم تــا با نتیجــه ای پرگل حریف 

را گلبــاران کنیــم. در بازی هــای 
بعدی هم بدشانســی آوردم اما یک 
پنالتــی و یــک پــاس گل دادم. همه 
بازیکنــان تیم و من به ســهم خودم 
نهایت تاشــمان را انجام دادیم که 
خواســته ها و تمــام مــوارد تاکتیکی 
مــد نظــر کادر فنی مــان را تــا آنجــا 
کــه می توانیــم اجــرا کنیم. فعــاً که 
همــه چیــز تمرینــی اســت امــا فکر 
می کنــم بازیکنــان را نبایــد فقــط بــا 
ایــن بازی هــا مــاک قــرار داد چــون 
قــدرت اصلــی مــا در بازی هــا و بعــد 
از اینکه بازیکنان تیم آماده شــدند 

مشــخص خواهــد شــد.
در خصوص بازی هفته اول 

مقابل آلومینیوم در ورزشگاه 

آزادی چه صحبتی داری؟
تیــم اراک تیــم خوبــی اســت امــا ما 
حتمــاً دنبــال ایــن هســتیم کــه در 
هفته اول با حضور هوادارانمان که 
در ورزشــگاه حاضــر خواهند شــد و 
از مــا حمایــت خواهند کــرد بهترین 
نمایــش را ارائــه دهیــم و بــه قولــی 
در ابتــدای لیــگ هوادارانمــان را بــا 
نمایشــی خوب و کســب ســه امتیاز 
ســورپرایز کنیــم. فقــط امیــدوارم 
ورزشــگاه آزادی تــا چنــد روز دیگــر 
کامــاً آمــاده شــود تــا مــا در روز 12 
مــرداد کــه روز تقریبــاً نیمــه تعطیل 
هــم هســت بــا همــه هوادارانمــان 
بتوانیــم روز باشــکوهی را رقم بزنیم 
و تیــم رقیــب را شکســت دهیــم و 
بــا بــرد و کســب ســه امتیــاز، لیــگ 
را بــا بــرد رقــم بزنیم و اســتارت قوی 

بزنیــم.بــرای لیــگ آتی 

صحبت حضور مهاجم خارجی 
در پرسپولیس مطرح است، 

در این رابطه چه حرفی داری؟
ســرمربی مســئول اول فنــی تیــم 
اســت به همین دلیل حتماً بهترین 
تصمصم را می گیرد و در هر پســتی 
کــه صــاح بدانــد بازیکــن جــذب 
خواهــد کــرد. اگر حــالا هم صحبت 
از جذب بازیکن جدید است ایشان 
حتمــاً صــاح دیــده کــه بایــد تیــم 
در خــط حملــه تقویــت شــود. مــا از 
رقابــت اســتقبال می کنیــم رقابتــی 
کــه موجــب تقویــت تیــم می شــود. 
در این پســت من و شهاب هستیم 
و چنــد بازیکــن دیگر هــم داریم که 
می تواننــد در صــورت تشــخیص 
کادر فنــی در خط حمله بازی کنند.

گلزنی تو از هفته اول آغاز 
خواهد شد و فکر می کنی 

قادری که به عنوان آقای گلی 
برسی؟

پیشــگو نیســتم و بــاور کنیــد قــادر 
نیستم که در این رابطه حرف بزنم. 
در واقع هیچ بازیکنی نمی تواند در 
مــورد گلزنــی و شــرایط خــاص و 
اتفاقاتــی کــه ممکن اســت در یک 
بــازی رخ بدهــد چیــزی بگویــد. 
مــن هــم نوســتراداموس 
نیســتم و قدرت پیشگویی 
نــدارم از ایــن رو نمی توانــم 
بگویــم کــه گل می زنــم 
یــا نــه. بــا وجــود ایــن تــا 
گــر  ا نــم  ا تو حــد  ســر 
بــازی کــردم بــرای تیمــم 
تــاش می کنــم. هدفــم 
هــم آقــای گلــی اســت و 
بــرای رســیدن بــه ایــن 
موضــوع تمام تاشــم را 
در بازی های لیگ انجام 

خواهــم داد.
در رابطه با رقابت های 

لیگ قهرمانان آسیا و 
رویارویی با ستارگانی نظیر 

رونالدو و بنزما و سایر 
تیم هایی که ابرستاره ها 

را به خدمت گرفته اند چه 
صحبتی داری؟

بــازی بــا فوق ســتاره ها بــرای هر 
تیمی کوهی از انگیزه را به همراه 
خواهــد آورد و مــا می دانیــم کــه 
بــازی بــا ســتاره ها چالشــی بزرگ 
اســت امــا فعاً همــه حواس مان 
به لیگ خودمان اســت تا چالش 
بــازی بــا ســتاره ها و ابرســتاره ها. 
ان شــاءالله بــه وقتــش در ایــن 
خصوص هم ســعی خواهیم کرد 
کــه بهترین نمایش را ارائه دهیم 

و موفق شــویم.

مهدی عبدی مهاجم پرســپولیس معتقد اســت پرســپولیس شــاکله تیمی خودش را حفظ کرده به همین دلیل باز هم 
بهترین و مدعی ترین تیم در بین تمام مدعیان لیگ اســت. عبدی هر ســال شــرایط برای قهرمانی را ســخت تر می داند 
اما در این بین معتقد اســت بازیکنان پرســپولیس با نقشــه ها و برنامه های سرمربی شــان و توانایی که بازیکنان دارند 
موفق خواهند شــد که تیم را به قهرمانی برســانند. عبدی که در اولین بازی تدارکاتی تیمش چهار گل زده بود در ســه 
بــازی دیگــر تیمــش نتوانســت در گلزنــی موفق باشــد و تنها یک پنالتی بــرای تیمش به ارمغان آورد با وجود این نســبت 

به آینده تیم و خودش برای پرســپولیس به شــدت امیدوار اســت.

ناصر قراگزلو
خبر نگار

 رفیعی: بازی با پایم پنج درصد
 ضعیف تر از بیرانوند است

عمری در 10 دقیقه 
خودش را نشان داد 

من هم منتظر فرصتم
امیررضــا رفیعــی دروازه بــان پرســپولیس کــه در کنــار بیرانوند زیر نظر ننــکا مربــی دروازه بان های برزیلی پرســپولیس تمرین 
می کنــد معتقــد اســت اگــر بــه او فرصت لازم داده شــود قطعاً او تمام تلاشــش را خواهد کرد که جواب اعتماد ســرمربی تیم 
و مربــی دروازه بان هــای تیمــش را بدهــد و بــرای ارائــه توانایی هایــش روی ایــن نکتــه تأکید می کند که در ســه بــازی تدارکاتی 
تیمش جدا از یکی از آنها به میدان رفته و در آن بازی ها هیچ گلی دریافت نکرده است. از این رو معتقد است اگر سرمربی 

پرســپولیس بــه او فرصت بدهد او از آزمایش ســربلند بیــرون خواهد آمد.

مسعود قراگزلو
خبر نگار

مربی سابق بوکس 
در پرسپولیس

سرخپوشـان ایـران، مربـی بدنسـاز 
و پیشـین تیـم ملـی بوکـس ایـران 
در مسـابقات آسـیایی را بـه خدمـت 
گرفتند. سامان اسکندری که متولد 
سـال 1۳۶۴ اسـت به عنـوان مربـی 
بازتوانی در پرسپولیس حضور یافته 
اسـت و در کنـار و زیـر نظـر په پـه 
لوسـادا، مربـی بدنسـاز تیـم بـه وی 
کمـک خواهـد کـرد. وی مدرک مربی 
عالـی بدنسـازی را از کمیتـه ملـی 
المپیـک و دانشـگاه باسـک اسـپانیا 
در اختیار دارد همچنین دارای مدرک 
درجه یک کراس فیت است. حضور 
در کادر مربیـان تیـم ملـی بوکـس، 
مـدرس انجمـن بدنسـازان ایـران، 
مـدرس و عضـو کمیتـه فنـی کـراس 
 MMA فیـت ایـران، مربیگـری تیـم
ایران، بدنسازی اختصاصی بازیکنان 
لیـگ  برتـر فوتبـال ایـران، بدنسـازی 
اختصاصـی ملی پوشـان ایـران در 
رشـته های مختلـف از جملـه تنیـس 
و بسـکتبال بخشـی از فعالیت هـای 
یـن حـوزه اسـت.  حرفـه ای در ا
اسـکندری در کادر فنـی جایگزیـن 
حسـن تشـکری کیا شـد کـه فصـل 
گذشته همین مسئولیت را برعهده 
داشـت و از جمـع سرخپوشـان جـدا 
شده است. در همین زمینه باشگاه 
پرسـپولیس از زحمـات بی شـائبه 
تشـکری کیا در فصـل گذشـته کـه بـا 
کسـب سـه جام برای تیم همراه بود 

قدردانـی می کنـد.
 

پیشنهاد پرسپولیس 
به فدراسیون

ز  بـا ی  بـرا لیس  پرسـپو ه  شـگا با
شـدن پنجـره نقـل و انتقالاتـی اش، 
پیشـنهادی بـه فدراسـیون ارائـه 
کـرده اسـت. پنجـره نقـل و انتقالاتی 
ننـد چندیـن  ما نیـز  پرسـپولیس 
باشـگاه دیگـر لیـگ برتـر فوتبـال 
ایران بسـته اسـت و دلیل آن بدهی 
یـا پرونـده بـاز نیسـت بلکـه بدهـی 
معوقه به فدراسـیون فوتبال اسـت. 
یکـی از راهکارهـای پرسـپولیس 
بـرای پرداخـت مطالباتـش رایزنـی 
بـا فدراسـیون فوتبـال اسـت تـا اگـر 
راضـی بـه ایـن کار شـوند از محـل 
مطالبـات سرخپوشـان در فیفـا ایـن 
طلـب برداشـت شـود تـا از ایـن راه 
پنجـره نقـل و انتقالاتـی پرسـپولیس 
بـاز شـود. هنـوز فدراسـیون بابـت 
ایـن رایزنـی درویـش و همکارانـش 
پاسـخی نـداده اسـت و مشـخص 
نیسـت بـا ایـن درخواسـت موافقـت 

بشـود یـا نـه.
 

شایعه عجیب 
پیرامون پست 

معاونت باشگاه
طـی یکـی دو روز اخیـر در فضـای 
س  عبـا ه  شـد یعه  شـا ی  ز مجـا
بق  سـا سـرلیدر  عیل بیگی  سـما ا
هـواداران پرسـپولیس به عنـوان 
معـاون ورزشـی باشـگاه انتخـاب 
شـده و بزودی رسـماً معرفی خواهد 
شـد. اسـماعیل بیگی مدیـر کانـون 
هـواداران پرسـپولیس بـوده و از 
لیدرهای شناخته شده این باشگاه 
طی بیست سال گذشته به حساب 
می آیـد کـه معمـولاً در بازی هـای 
ملـی نیـز در امـور تشـویق تیـم ملـی 
بـه فدراسـیون کمـک می کنـد. بعـد 
از اسـتعفای محمـد محمـدی از ایـن 
سـمت هنـوز فـردی بـرای جانشـینی 
او انتخـاب نشـده اسـت. حـدود 
یـک مـاه قبـل صحبـت از علیرضـا 
امامی فـر و محمـد انصـاری بـرای 
پسـت معاونـت بـود کـه منتفـی شـد 
و حـالا در شـایعه ای عجیـب بحـث 
بـه کار گیـری یـک لیدر در این پسـت 
بـه گـوش می رسـد. موضوع انتخاب 
اسـماعیل بیگی البتـه فعـاً به عنوان 
شـایعه مطـرح شـده و بـا تعجـب و 
البتـه مخالفت بسـیاری از هواداران 
در فضـای مجـازی همـراه شـده و 
همـه ایـن سـؤال را مطـرح می کننـد 
کـه چطـور درویـش بـه ایـن نتیجـه 
رسیده که یک لیدر در نقش معاون 
ورزشـی می توانـد بـه او کمـک کنـد.

 


